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Pan 
Dariusz Grodziński    
Radny 
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie prowadzonego postępowania 
przetargowego na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych, obejmujących 
rozbudowę ulicy Św. Michała i odcinka ulicy Dobrzeckiej wraz z rozbudową Ronda 
Dobrzec, informuję, że termin składania ofert został przesunięty do końca maja br. 
W związku ze stwierdzeniem w trakcie prowadzonego postępowania, 
iż przekazana przez projektanta dokumentacja projektowa jest niekompletna 
i posiada błędy, autor opracowania technicznego został zobowiązany 
do uszczegółowienia i zweryfikowania przyjętych rozwiązań projektowych oraz 
uzyskania akceptacji dokonanych zmian zarówno przez zamawiającego tj. Zarząd 
Dróg Miejskich w Kaliszu, a także gestorów sieci zlokalizowanych w ciągu 
planowanych do rozbudowy ulic. 

Pytania, złożone przez zainteresowanych przedmiotowym postępowaniem 
wykonawców, dotyczą zapisów umownych zawartych w Specyfikacji Warunków 
Zamówienia (SWZ) oraz rozwiązaniach projektowych, przyjętych przez projektanta. 
Odpowiedzi na pytania, dotyczące zapisów SWZ, zostały udzielone 6.11.2024 r. 
Pytania dotyczące rozwiązań projektowych zostały przekazane autorowi 
dokumentacji projektowej. Wg deklaracji projektanta, przekazanie odpowiedzi 
na zadane pytania wraz z przekazaniem zweryfikowanej dokumentacji winno 
nastąpić do połowy maja br. Pełne wywiązanie się projektanta z powyższej 
deklaracji pozwoli Miastu Kalisz i Zarządowi Dróg Miejskich doprowadzić 
do złożenia ofert przez zainteresowanych wykonawców w możliwie najkrótszym 
czasie,  uwzględniającym także niezbędny czas na opracowanie oferty.  

  Łączę wyrazy szacunku
                                                                             



Kalisz, dn. 23 kwietnia 2025 r. 
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Krystian Kinastowski 
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INTERPELACJA 

 

Wielkimi krokami zbliżamy się do rocznicy przetargu na modernizację ulic 

Dobrzeckiej  

i Św. Michała, a obecnie obchodzimy ósmą miesięcznicę pierwszego nie dotrzymania 

terminu otwarcia ofert na tę inwestycję.  

Stąd moje pytanie, czy w kwietniu 2025 roku uda się otworzyć oferty w wyżej 

wymienionym przetargu? 

Ponadto proszę o enumeratywne wylistowanie konkretnych przyczyn kolejnych 

przesunięć terminów składania ofert, od września 2024 roku po dzień sporządzenia 

odpowiedzi na niemniejszą interpelację, które podnosili w swoich pytaniach lub 

protestach wykonawcy lub które dostrzegł i zdefiniował inwestor. 

Sam Pan prezydent przyznał w marcowej korespondencji ze mną, że „w świetle 

zadawanych pytań można stwierdzić, że przekazana przez projektanta dokumentacja 

jest niekompletna”. Stąd moje kolejne pytanie jakie konkretne braki lub błędy 

projektowe zostały przez Państwa zidentyfikowane? 

 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 

 


